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Most people believe that dragons are the stuff of fantasy. This fascinating new book traces the evidence for these creatures throughout the world.

Then God said, “Let the earth bring forth the living creature according to its kind: cattle and creeping thing and beast of the earth, each according to its kind”; and it was so. And God made the beast of the earth according to its kind, cattle according to its kind, and everything that creeps on the earth according to its kind. And God saw that it was good. Then God said, “Let Us make man in Our image, according to Our likeness. . . . So God created man in His own image; in the image of God He created him; male and female. . . . So the evening and the morning were the sixth day.” (Genesis 1:24–31)

In the past few days, visitors to the Creation Museum have been greeted by . . . monsters! Let me explain.

Inside the museum’s portico is a spectacular new dragon exhibit. The first major sign visitors now see asks: “Were Dinosaurs Dragons?”

Now, the atheists will probably mock us and make all sorts of emotional accusations over this striking exhibit. Why? Let me give you some background.

A few years ago, headlines blared about the idea that there must have been a global flood on Mars in order to explain its canyons. Now there’s no liquid water on Mars, yet scientists were happy to propose a global flood on the Red Planet. The atheists didn’t go ballistic over this idea.

Here is the irony: secular scientists were happy to propose a global flood on a planet that has no liquid water, but they refuse to allow the possibility of a global flood on a planet that is mostly covered by water: Earth! In fact, secularists mock those of us who believe in a global Flood on earth, and they call such an idea “anti-science.” Why is this so?

[image: image1.jpg]CREATIONWISE
Gz CATUTION T
DANGEROUS” DRAGONS e e

are coming to the
“Creation Museum..





Well, the simple answer is that to believe in a global Flood on earth is to agree, heaven forbid, with what the Bible teaches! And man’s unregenerate heart doesn’t want to believe.

Reinforcing Genesis 8:21, the prophet Jeremiah says: “The heart is deceitful above all things, And desperately wicked; Who can know it?” (Jeremiah 17:9). To admit that the Bible might be true means to acknowledge that man is a sinner in need of salvation. Not only that, there are other Bible teachings they would have to acknowledge, such as: marriage is only between a man and a woman; abortion is killing a human being; God owns us and has a right to tell us what is right and wrong, etc.

Actually, there is other evidence that confirms the Bible’s account of a global Flood. There are hundreds of flood legends in cultures around the world that have elements similar to the Bible’s account. Past cultures (e.g., Babylonian) also have such legends. This is all consistent with the real Flood account being handed down from Noah through the people at the Tower of Babel. As people spread around the earth, they took this account with them; over time, the account was changed and embellished. Yet there are still elements in most of these accounts that are quite similar to the true account in Genesis.

Globally, there are many ancient descriptions and images of dragons. Interestingly, many of these descriptions and images are similar to drawings and depictions of how scientists believe dinosaurs would have looked. It makes sense: just as flood legends have a basis in a real event, dragon legends also have a basis in reality—that people saw animals they called “dragons.” Furthermore, God’s Word clearly teaches that all the land animals (which included what we call dinosaurs), along with Adam and Eve, were made on the sixth day of creation. Dinosaurs and humans lived together.

Now, secularists mock the idea that dragons (such as those mentioned in Psalm 91:13 and Isaiah 27:1) were real, and that they include dinosaurs. This is because it would mean dinosaurs once lived with people, and evolutionists are adamant in their religion that dinosaurs died out millions of years before humans supposedly evolved.

To believe dinosaurs lived with people would mean that evolution and its millions of years are not true.

As soon as a Christian proposes something that makes sense about dinosaurs, evolutionists attack it as outlandish and anti-science.

Praise the Lord, we have a Creation Museum and other resources that present the truth of God’s Word to the public. All this helps overcome the censorship and blatant atheistic, evolutionary domination seen in education, museums, and media.

This summer, bring your family to the Creation Museum to see the new dragon exhibit, plus a new world-class insect display (it’s quite high tech). Also, experience the zip line course we just erected—the best in the region (and it has an educational purpose).

The Creation Museum is a family-friendly Christian center that helps equip children, teens, and adults to defend the Christian faith. And it challenges non-Christians concerning the truth of God’s Word and the gospel.
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大多数人认为，龙是幻想的东西。这迷人的新书跟踪的证据这些整个生物世界。
然后，上帝说，“让大地带来了生物和爬行类：牛的事情，地上的走兽，每个根据其类”，它是如此。神地上的走兽，根据其种类，牛，各从其类，一切昆虫在地球上，其类。神看着是好的。神说，“我们要照着我们的形象，根据我们的样式造人。 。 。 。于是上帝创造了男人在他自己的形象，神的形象，他创造了他男性和女性。 。 。 。于是晚上，有早晨，是第六日“（创1:24-31）
在过去的几年里，已经迎接游客创世博物馆。 。 。怪物！让我来解释一下。
博物馆的门廊内，是一个壮观的新龙展览。第一个主要标志现在看到的访问者问：“龙是恐龙吗？”
现在，无神论者可能会嘲笑我们，并做出各种情绪的指责，这是一个惊人的展览。为什么呢？让我告诉你一些背景。
几年前，头条新闻的想法，必须有一个全球性的洪水在火星上一直以解释其峡谷回响。现在火星上有没有液态水，但科学家们高兴这个红色星球上，提出了一个全球性的洪水。无神论者没有暴走过这个想法。
这是具有讽刺意味的​​：世俗的科学家们高兴地提出了一个全球性的洪水在一个星球上有没有液态水，但他们拒绝允许在一个星球上，一个全球性的洪水主要是被水覆盖地球的可能性！事实上，世俗主义者嘲笑我们这些人相信，在地球上的一个全球性的洪水，他们称这样的想法“反科学”，为什么会这样呢？
 
嗯，简单的答案是，要相信地球上的是一个全球性的洪水同意，但愿与圣经的教导！顽固不化和人的心并不​​想相信。
加强创世纪8:21，先知耶利米说：“心脏是万物都诡诈，坏到极处，谁能知道呢？”（耶17:9）。要承认“圣经”可能是真实的手段，承认人是一个需要救赎的罪人。不仅如此，还有其他圣经教义，他们将不得不承认，如：婚姻是一个男人和一个女人之间只有流产杀死一个人，神拥有我们有权告诉我们什么是对与错等。
其实，有其他证据证实“圣经”的帐户的全球性大洪水。有数以百计的洪水传说在世界各地的文化有类似圣经的帐户。过去的文化（例如，巴比伦）也有这样的传说。这是与真正的传世通过通天塔的人从诺亚的洪水帐户一致。由于绕地球传播的人，他们把这个账户与他们随着时间的推移，该帐户已更改点缀。然而，在大多数这些帐户有元素颇为相似，在创世纪的真实帐户。
在全球范围内，有许多古老的龙的介绍和图片。有趣的是，这些说明和图像是许多科学家相信恐龙会显得图纸和描写相似。这使得意义：就像洪水的传说有一个真实事件的基础，龙的传说也有现实的基础，那人看到他们被称为“小龙动物。”此外，神的话语清楚地教导，所有的陆地动物（其中包括什么我们所说的恐龙），随着亚当和夏娃，在第六天创造。恐龙和人类一起生活。
现在，世俗主义者嘲笑小龙（如提到的那些诗篇91:13，以赛亚书27:1）的想法，是真正的，他们包括恐龙。这是因为这将意味着恐龙曾经生活与人，和进化论是坚定他们的信仰，恐龙灭绝数百万年之前，人类理应演变。
要相信人与恐龙生活将意味着不是真正的演化及其数百万年。
作为一个基督徒的建议是有道理的有关恐龙的东西，进化论者攻击它古怪的，反科学的。
赞美主，我们有一个创世博物馆和其他资源，提出了神的话语向公众真相。所有这一切都有助于克服在教育，博物馆和媒体的审查和公然无神，进化统治看到。
今年夏天，带着您的家人创造博物馆看到新龙展览，再加上一个新的世界级的昆虫显示（这是相当高的高科技）。此外，体验拉链线当然，我们刚刚竖立在该地区最好的（它具有教育的目的）。
从创世纪博物馆是一个家庭友好的基督教中心，帮助设备儿童，青少年和成人捍卫基督教信仰。挑战非基督徒关于神的话语的真理和福音。
